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Vragen van de leden Jan Vos en Van Dekken (beiden PvdA) aan de minister 
van Economische Zaken over het bericht «Den Haag vindt de klachten over 
bevingen maar gezeur» (ingezonden 6 september 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Den Haag vindt de klachten over bevingen maar 
gezeur»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het van groot belang is dat de zorgen over de 
gevolgen van de gaswinning en de afhandeling van schade ontstaan door 
deze winning ruime aandacht verdienen van de Nederlandse overheid? Zo ja, 
op welke manier spant u zich in om aan deze zorgen en de ontstane schade 
tegemoet te komen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat door de recente aardbevingen de spanning in het 
gebied oploopt en mensen steeds ongeruster worden en dat juist dan 
communicatie heel belangrijk is? Zo ja, op welke manier staat u in contact 
met bewoners, ondernemers en bestuurders in dit gebied? 

Vraag 4
Klopt het dat tot dusver van de circa 10.000 schademeldingen er 2.700 zijn 
afgehandeld? Zo nee, wat is dan de stand van zaken? Zo ja, hoe snel worden 
de overige schademeldingen afgehandeld? Deelt u de mening dat dit binnen 
een aantal maanden moet gebeuren? 

Vraag 5
Klopt het dat in een enkel geval er zelfs mensen zijn die hun huis hebben 
moeten verlaten? Zo ja, zijn er meer mensen voor wie dit speelt en hoe 
worden deze mensen opgevangen en gecompenseerd?
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